
 

PROTOKÓŁ Nr 5/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 26 czerwca 2018 roku 

 
W dniu 26 czerwca 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński            - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski         - Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz          - Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny – Pan Andrzej Jurgielewicz  

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Teresa Kuźma                     - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop                      - Z-ca przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski         - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski                     - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wąlejko                       - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

6. Pan Ignacy Szeraszewicz         - Członek komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski                 - Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś           - Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jan Krzykwa           - Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jarosław Mikielski                      - Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Czesław Puza                             - Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz    - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska         - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont                      - Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska                  - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał wszystkich 

zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wiżajny na lata 2018-2026. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za 

oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 13 głosów, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że wycofał wniosek w sprawie 

modernizacji drogi na Wiżgóry. Powiedział, że chce zrobić drogę za 10 000 zł, a nie za 80 000 zł. 

Zaproponował, żeby środki z tej drogi przeznaczyć na wydatki bieżące, ponieważ chcę zakupić ciągnik 

do koszenia trawy za kwotę 7 000 zł i dwie bramki do gry w piłkę nożną na stadionie.  

 

/ Do posiedzenia dołączył Pan Jarosław Mikielski godz. 10
15

/ 

 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że musimy opłacić 5 000 zł za 

wniosek , na drogę Sześciwłóki - Rogożajny Wielkie z programu Polska – Rosja. 

 Poinformował o wyjeździe do Wilna z wnioskiem na modernizację oczyszczalni. Można uzyskać 

do 85% dofinansowania. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2018-

2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont wyjaśniła, że jak zawsze zmiany w budżecie niosą za sobą 

zmiany w WPF. 

 Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu głosowało 14 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że jesteśmy w trakcie wybierania 

wykonawcy na oznakowanie posesji. Złożone zostały trzy oferty.  

 Firma wykonująca roboty budowlane w budynku po gimnazjum ma do zapłacenia karę umowną 

w wysokości 58 000 zł.  Pozostało jeszcze trochę prac przed przeprowadzką do nowego Urzędu Gminy 

m.in.: zakupić i zamontować sejf, oznakować Urząd w środku budynku i na zewnątrz, skonfigurować 

łącza telefoniczne i sieć internetową, zakupić żaluzje na okna, przeprowadzić wycinkę drzew. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – chciałbym zapytać czy będą wycinane 

krzaki przy drogach. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – myślę, że te prace zostaną wykonane we 

wrześniu i październiku. 
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 Radny Gminy Pan Ignacy  Szeraszewicz – jak idą prace z oświetleniem we wsi Mierkinie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – będziemy robili to w październiku. Jest 

zrobiona dokumentacja i zgoda Dyrektora na powieszenie lamp na słupach energetycznych.  

 Radny Gminy Pan Ignacy  Szeraszewicz – a jak sytuacja z drogą Ługiele – Dzierwany. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – jeszcze 8 osób nie złożyło oświadczeń. 

Radny Gminy Pan Ignacy  Szeraszewicz – ja rozumiem mieszkańców z Wiżajn i z okolic, ale nie 

rozumiem tych osób dla których droga będzie zrobiona. Chodzi o te osoby co ich bezpośrednio dotyczy.  

Radny Gminy Pan Ignacy  Szeraszewicz – czy Pan Wójt planuje odwiedzić osoby, które nie 

złożyły oświadczeń. Minęły trzy miesiące a my stoimy w miejscu. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – były wysłane pisma do właścicieli. Jeśli nie 

będzie z ich strony zgody to my nic nie możemy zrobić.  

Radny Gminy Pan Ignacy  Szeraszewicz – jeśli mieszkańcy uważają, że nie trzeba inwestycji to 

nie. 

Radny Gminy Pan Tomasz Zamojski – dajemy sobie czas może sprawa się wyjaśni. 

Do p-ktu 7 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady 

połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 10
45

. 

 
Protokołowała:                    Przewodniczący Rady Gminy 
E. Buczyńska 

                            /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                           /-/ Teresa Kuźma 

3. Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

                           /-/ Bogdan Duś 


